
Herlev, 15. august2A22

Forslag til afdelingsmøde i Sortemosen torsdag den 1. september 2022

Vores ovenlysvindue på badeværelset er efterhånden meget grønt af

mos/alger udvendigt. Da det er svært at komme op på taget for at vaske

det, foreslår jeg, at der sættes penge af i budgettet til rengØring af disse

vinduer - eventuelt hvert 2. år.
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Hirsen, ta &ryø
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